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• Az elkövetkező idő-
szakban több változás 
várható a román labda-
rúgó 2. Ligában sze-
replő FK Csíkszeredá-
nál. Az újdonságokról 
Szondy Zoltánt, a klub 
elnökét kérdeztük.

D O B O S  L Á S Z L Ó

– Hat hét múlva, február 22-én 
rajtol a román másodosztályú lab-
darúgó-bajnokság tavaszi idénye. 
Mikor kezdődik a felkészülés, hol 
edzőtáborozik a csapat?

– A felkészülést hétfőn (ma, szerk. 
megj.) Csíkszeredában kezdjük el, de 
január 24-én Ciprusba utazik a keret. 
Azért választottuk Ciprust, mert Tö-
rökországban ebben az időszakban 
sok az eső. Az FK Csíkszeredánál a 
felnőtt csapathoz hasonló hangsúlyt 
kapnak az ifj úsági, akadémiai együt-
tesek is, amelyek szintén január 13-
án kezdik el a felkészülést. A felnőtt 
csapat után pár nap késéssel az FK 
Csíkszereda U19-es csapata is Ciprus-
ba utazik edzőtáborba, hiszen számos 
U19-ben játszó fi atal játékosunk be-
mutatkozott már a felnőtt csapatban, 
és reméljük, további fi atalok fognak 
bemutatkozni a másodosztályban. 
Bonyolítja az U19-esek helyzetét, 
hogy három nagyon jó játékosunkat, 
Marius Corbut, Demeter Zsombort és 
Szín Ferencet elviszi a Puskás Akadé-
mia. Ezúton is köszönetet mondok a 
három gyereknek, amiért becsülettel 
és tudásuk legjavát adva képviselték 
eddig a klubot, az akadémiát. Büsz-
kék vagyunk mindhármukra. Szintén 
az U19-esekkel kapcsolatos hír, hogy 

a Román Labdarúgó-szövetség (FRF), 
személyesen Mihai Stoichiță techni-
kai igazgató, illetve Daniel Oprescu 
vezetőedző kérésére Casiadi-Bakó 
Somát és a fi amat, Szondy Botondot 
elengedjük az U18-as válogatottal 
február 5–12. között egy nagyon erős 
spanyolországi turnéra. Rajtuk kí-
vül az U19-es válogatottnak Gyenge 
Szilárd, az U17-esnek pedig Gergely 
Botond és Csala Róbert a tagja. Lesz-
nek felkészülési mérkőzések, ezekről 
majd időben értesítjük szurkolóinkat.

– Változás a stábban?
– Az edzői gárda marad, egy tel-

jes akadémiát érintő változás, hogy 

a Medgyesi Gaz Metan volt elnöke, 
Eugen Pârvulescu fogja ellátni klu-
bunknál a sportmenedzseri tiszt-
séget, ami gyakorlatilag abból áll, 
hogy fi atal játékosaink karrierjét me-
nedzseli. Ilyen poszt eddig nem volt 
a klubnál.

– Vannak távozók, illetve érke-
zők a felnőtt csapatnál?

– Amióta én az FK Csíkszereda 
elnöke vagyok, soha ilyen nehéz és 
bonyolult átigazolási szezonunk nem 
volt. Köztudott, hogy az ősz végén, 
erkölcsileg megkérdőjelezhető mó-
don, elment Soufi ane Jebari. Az utób-
bi időben hol beteg, hol sérült volt, 

hol szimulált, és kijelentette, hogy ha 
nem bontjuk fel a szerződését, akkor 
ő abbahagyja a futballt, és az apja 
már itt is van, és viszi haza. Elenged-
tük, és erre másnap aláírt az UTÁ-
val. Erkölcsileg megkérdőjelezhető 
magatartás az övé. Több játékostól 
megváltunk, vagy folyamatban van 
a megválás. Neveket egyelőre nem 
mondok, de valószínű, hogy Ederen 
kívül minden külföldről érkezett 
nem magyar játékossal szerződést 
bontunk. A szakvezetésnek az a véle-
ménye, hogy aki külföldről érkezett, 
annak a játékosnak kétszer jobbnak 
kell lennie a helyieknél. Ha ugyano-
lyanok, mint a saját nevelésű játéko-

saink, akkor semmi értelme tartani 
őket. Egy nevet csak mondok: Logon, 
aki 21 mérkőzésen egy gólt lőtt és egy 
gólpasszt adott. Erre a statisztikára a 
mi fi ataljaink is képesek. 

Két biztos érkező van, az egyik a 
támadó középpályás poszton játszó, 
26 éves, Németországban született 
Marvin Schieb, aki a Temesvári ASU 
Poli csapatától érkezik. Még nem va-
gyunk az aláírás stádiumában, de 
mindenben megegyeztünk a 18 éves 
Salvatore Marronéval. Érdekes fi gura, 
2001-ben született Németországban, 
olasz apától és román anyától. Meg-
van az olasz és a német állampolgár-
sága, de román is, mivel az U18-as, 
majd az U19-es román válogatottban 
kezdőember volt. Németországban 
járt iskolába, a német futballiskola ne-
veltje, és bal oldalon minden poszton 
bevethető. Az őszi szezonban a Dună-
rea Călărași-nál játszott, ahol lőtt 
gólt, adott gólpasszt. Előrehaladott 
tárgyalásaink voltak Kovács Loránd-
dal, aki ősszel az Újpestnél játszott, 
és aki végül a Sepsi OSK-t választotta. 
Ide akartuk hozni Hamedet a Sepsi-
től, de végül ez nem valósult meg. Az 
átigazolási időszak még csak most 
kezdődik a 2. ligás csapatok számára, 
így vannak lehetőségeink erősíteni. 
Az biztos, hogy a közös felkészülésre 
a Székelyudvarhelyre kölcsönadott 
fi atal játékosainkat, Pál Kristófot és 
Berkeczi Csongort visszahívjuk, de 
kipróbáljuk Györgydeák Aport is. Vá-
runk még egy középhátvédet és egy 
befejező csatárt, valószínűleg ma-
gyarországit vagy a szerb első ligában 
szereplő testvérklubunk, a Topolya 
segítségével a dél-szláv térségből.

10.00 Tenisz, ATP-torna, Adelaide, Ausztrália (Eurosport 2)
11.00 Téli ifjúsági olimpia, Lausanne, Svájc (Eurosport 1)
15.00 Sznúker, Mestertorna, London (Eurosport 1)
21.45 Labdarúgás, Serie A: Parma–Lecce (Digi 4, Telekom 1, Look Sport)

Férfi kézilabda, Európa-bajnokság, Ausztria, Norvégia, Svédország:
19.15 Montenegró–Fehéroroszország (Digi Sport 2)
19.15 Izland–Oroszország (Digi Sport 3)
19.15 Lettország–Németország (Digi Sport 4)
21.30 Dánia–Magyarország (Digi Sport 2)
21.30 Szerbia–Horvátország (Digi Sport 3)

• S P O R T E S E M É N Y E K  A  T E L E V Í Z I Ó B A N  

Andreescu nem indul Melbourne-ben
A legutóbbi US Open női bajnoka, Bianca Andreescu nem indul a január 
20-án kezdődő ausztrál nyílt teniszbajnokságon. A román származású 
kanadai játékos távolmaradásáról az Australian Open szervezői adtak hírt, 
hozzáfűzve, hogy Andreescu térdsérülés miatt lépett vissza a tornától. A 
19 éves teniszezőhöz hasonlóan a férfimezőny két jeles alakja, az argentin 
Juan Martín del Potro és a francia Richard Gasquet is térdpanaszok miatt 
mondta le részvételét az idei melbourne-i Grand Slam-viadalon.

• RÖVIDEN 

E dzőváltás történt a Székelyud-
varhelyi Vasas Feminánál, a női 

labdarúgó 1. Ligában szereplő együt-
tesnek már nem Andrási Sándor Csa-
ba a vezetőedzője. A klub közösségi 
oldalán hozta nyilvánosságra, hogy 

közös megegyezéssel megvált a szak-
embertől. A brassói edző tavaly feb-
ruárban vette át a csapat irányítását, 
legjobb eredménye – amely egyben 
a Vasas Femina eddigi legnagyobb 
sikere is – a Román Kupa elhódítá-

sa volt. Az udvarhelyi  női labdarú-
gó-együttes vezetősége várhatóan tíz 
napon belül nevezi ki az új szakem-
bert – olvasható a közleményben. A 
Vasas Femina ma kezdi el a téli felké-
szülést. (Józsa Csongor)

K ilencpontos hátrányából csak 
nyolcat tudott ledolgozni a Sep-

siszentgyörgyi Sepsi-SIC a női kosár-
labda Európa Kupa rájátszásának 
visszavágóján. A háromszékiek hiá-
ba győztek 79:71-re a lengyel Artego 
Bydgoszcz vendégeiként, 141:140-es 
összesítéssel a lengyelek jutottak 
tovább a kontinensviadal nyolcad-
döntőjébe. A román női kosárlab-
da-bajnokságban elkezdődött a kö-

zépszakasz, ahol az első fordulóban 
a Sepsi-SIC 99:63-ra nyert a Brassói 
Olimpia otthonában. 

A zöld-fehérek szerdán este 7 órá-
tól a Szatmárnémeti VSK csapatával 
játszanak a Sepsi Arénában a Román 
Kupa negyeddöntőjének visszavágó-
ján, majd szombaton, szintén este 7 
órakor a Kolozsvári U látogat Sepsi-
szentgyörgyre. 

Sánta Imre

Már nem Andrási dirigálja a női focicsapatot

Hajszálon múlt a továbbjutás

Új játékosok az FK Csíkszeredánál
Ma kezdik el a téli felkészülést, az alapozást

Eder Gonzales meghatározó 
játékosa volt az FK Csíkszeredának. 
Tavasszal is számítanak játékára

◂  K O R Á B B I  F E L V É T E L :  P I N T I  A T T I L A

Vízilabda Eb
A magyarokkal azonos csoport-
ban szereplő orosz válogatott 
fölényes, 31-2-es győzelmet 
aratott a szlovák csapat felett a 
budapesti vízilabda Európa-baj-
nokság női tornájának vasár-
napi nyitómérkőzésén, a Duna 
Arénában. Európa-bajnokság 
(Duna Aréna), nők, csoportkör, 
1. forduló, A csoport: Oroszor-
szág–Szlovákia 31–2.
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